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ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE MAS HŘEBENY, Z. S. Č. 1/24 

Místo konání: Sál hasičské zbrojnice, Klínec 19, Klínec 

Doba konání: 13. 5. 2024 od 18:30 hodin 

 

Přítomni:  

 

Veřejný sektor:  

Obec Kytín, Miloslav Holý, ZS4 kultura  
Obec Klínec, Markéta Polívková, ZS2 infrastruktura  
Obec Trnová, Zdeněk Pekárek, ZS2 infrastruktura, zastoupena na základě plné moci M. Polívkovou 
Obec Hvozdnice, Helena Kučerová, ZS2 infrastruktura  
Město Mníšek pod Brdy, D. Páterová, ZS1 sociálno, zastoupena na základě plné moci M. Polívkovou 
Obec Čisovice, Zuzana Kuthanová, ZS2 infrastruktura 
Obec Řitka, Lenka Slováčková, ZS 1 sociálno 
Obec Bratřínov, Dagmar Holková, ZS 4 kultura, zastoupena na základě plné moci Z. Kuthanovou 
 

Soukromý sektor: 

Daniel Březina, ZS 3 enviro 
Mgr. Eduard Navara, ZS4 kultura 
ZČH Brontosaurus Kandík, Pavel Jeřábek, ZS 4 kultura 
AV BOX, Roman lepší, ZS4 kultura 
Družstvo Eurosignal, Pavel Ježdík, ZS 2 infrastruktura 
Racing cars performance, Jitka Pekárková, ZS4 kultura, zastoupena na základě plné moci R. Čuříkovou 
Martina Droppa (dříve Pochmanová), ZS3 enviro 
TJ Sokol Čisovice, ZS4 kultura, zastoupena na základě plné moci Z. Kuthanovou 
Jitka Barlová, ZS1 sociálno, zastoupena na základě plné moci Danem Březinou 
Martina Jocovová, Magdaléna, o. p. s., ZS 1 sociálno 
Jana Chvátalová, ZS 1 sociálno, zastoupena na základě plné moci Radkou Čuříkovou 
 

Dále byli přítomni, ale nezúčastnili se hlasování: 

Radka Čuříková (MAS Hřebeny) 

 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné a zahájila schůzi v 18:30 hodin. Konstatovala, že schůze byla 

řádně svolána, přítomno je 19 členů MAS (z toho 7 v zastoupení na základě plné moci), z toho 8 členů 

ze veřejného sektoru a 11 členů ze soukromého sektoru. 5 přítomných je ze ZS1 sociální oblast, 5 

přítomných je ze ZS2 infrastruktura, 2 ze ZS3 enviro a 7 ze ZS4 kultura, je tedy dodržena podmínka, že 

veřejný sektor, ani žádná ze zájmových skupin nemá při rozhodování většinu (více než 49 % hlasovacích 

práv). Členská schůze je tedy usnášení schopná. 

 

 



2 
 

Určení ověřovatelů zápisu 
Předsedkyně navrhla určit zapisovatelku Radku Čuříkovou, jako ověřovatele paní Helenu Kučerovou a 

paní Martinu Jocovovou. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se 

nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C1/24/1: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. určuje zapisovatelkou Radku 

Čuříkovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 19                Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. C1/24/1 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. C1/24/2: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatelku Helenu 

Kučerovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 19                  Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. C1/24/2 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. C1/24/3: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatele Martinu Jocovovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                 19                Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. C1/24/3 bylo schváleno. 

 

 

Schválení programu 
Předsedající seznámila přítomné s programem dle pozvánky na členskou schůzi MAS Hřebeny, z. s. č. 

1/24 odeslané členům MAS dne 17. 4. 2024. Do programu byla dodatečně přidána volba člena Výboru 

a KMK.  Před dalším hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C1/24/4: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje program C1/24: 

1. Zahájení 

2. Volba členů Výběrové komise (konec období 20. 6. 2024), volba člena Výboru a KMK 

3. Schválení výroční zprávy a účetní závěrky za rok 2023 

4. Informace k jednotlivým OP (IROP, OPZ+, OPTP, NZÚL, SZP) 

5. Ostatní 

6. Závěr 

Výsledek hlasování:        Pro:              19             Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. C1/24/4 bylo schváleno. 

 

Slovo předsedajícího, informace o činnosti spolku 

Bod programu bez usnesení. 

Předsedkyně informovala přítomné o činnosti MAS v období od zářijové členské schůze. Jednou ze 

změn pro nás byl odchod zaměstnankyně kanceláře Lenky Ledvinkové ke konci ledna 2024. V průběhu 

února 2024 byly přijímány přihlášky do vypsaného výběrového řízení na pozici Projektový manažer 

kanceláře MAS. Do tohoto Výběrového řízení se přihlásily 4 uchazečky, se všemi proběhly osobní 

pohovory. Po důkladném rozhodování byla pozice nabídnuta a obsazena paní Lucií Sedlákovou. P. 

Sedláková nastoupila dne 18. 3. 2024 na předem domluvený poloviční úvazek a hlavní náplní její práce 

bude administrativa spojená s programem SZP a dále pak různé činnosti zajišťované kanceláří po 

domluvě s vedoucí kanceláře.   

2. Volba členů Výběrové komise (konec období 20. 6. 2024), volba člena Výboru a KMK 

Ke dni 20. 6. 2024 končí jednoleté funkční období Výběrové komise (VK), kterou je nyní nutné převolit. 

Předsedkyně zrekapitulovala pravidla pro volbu členů VK a náplň její činnosti a poděkovala dosavadním 
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členům komise za jejich činnost. Vzhledem k dobře nastavené a funkční spolupráci všech členů 

navrhujeme ponechat stávající složení VK. 

Členy VK jsou navrženi: 

1. Obec Bratřínov, Dagmar Holková 

2. Obec Jíloviště, Ing. Vladimír Dlouhý 

3. ZČHB Kandík, Pavel Jeřábek 

4. NMA s. r. o., Jaroslav Novák 

5. Daniel Březina (předseda) 

6. Pavel Král 

7. Jana Chvátalová 

Před hlasováním dala předsedkyně možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C1/24/5: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje navržené členy VK (funkční 

období navazuje bezprostředně po skončení původní VK): 

Výsledek hlasování:        Pro:              19              Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. C1/24/5 bylo schváleno. 

 

Vzhledem k rozhodnutí členky Výboru Jitky Pekárkové (za organizaci Racing Cars Performance) 

vystoupit z Výboru navrhujeme zvolení nového člena Výboru, pro zajištění plného a též lichého počtu 

členů. Markéta Polívková poděkovala Jitce Pekárkové za její dosavadní členství a aktivitu ve Výboru,  

zrekapitulovala pravidla pro volbu členů Výboru a náplň jeho činnosti. 

Členem Výboru byl navržen: 

AV BOX, Roman Lepší 

 

Před hlasováním dala předsedkyně možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C1/24/6: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje doplnění člena Výboru pana 

Romana Lepšího (AV BOX) na místo odstupující paní Jitky Pekárkové. Členství je platné dnem 

schválení. 

Výsledek hlasování:        Pro:              19              Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. C1/24/6 bylo schváleno. 

 

Vzhledem k rozhodnutí člena KMK pana Zdeňka Kvíze vystoupit ze spolku MAS Hřebeny, z. s. 

navrhujeme zvolení nového člena KMK, pro zajištění plného a též lichého počtu členů. Markéta 

Polívková poděkovala panu Zdeňku Kvízovi za jeho dosavadní členství a aktivitu v KMK, stejně jako 

všem ostatním a zrekapitulovala pravidla pro volbu členů KMK a náplň její činnosti. 

Členem KMK byl navržen: 

Družstvo Eurosignal, Pavel Ježdík 

 

Před hlasováním dala předsedkyně možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C1/24/7: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s.  schvaluje doplnění člena Výboru pana 

Pavla Ježdíka (Družstvo Eurosignal) na místo odstupujícího pana Zdeňka Kvíze. Členství je platné 

dnem schválení. 

Výsledek hlasování:        Pro:              19              Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. C1/24/7 bylo schváleno. 

 

3. Schválení výroční zprávy a účetní závěrky za rok 2023 

Na jaře 2024 byla zaměstnankyněmi MAS připravena Výroční zpráva za rok 2023, která byla spolu 

s Účetní závěrkou zaslána dle platných Stanov všem členům MAS k prostudování před dnešním 
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jednáním. Upozorňujeme, že v této Výroční zprávě došlo v mezidobí k drobné úpravě (na str. 2) týkající 

se formulace informací v rámci programu OPZ+ (žádné tyto úpravy nebyly zásadního charakteru, 

jednalo se pouze o přesnější formulaci uvedených informací).     

Návrh usnesení č. C1/24/8: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje Výroční zprávu a Účetní 

závěrku za rok 2023. 

Výsledek hlasování:       Pro:             19            Proti:          0        Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C1/24/8 bylo schváleno. 

 

4. Informace k jednotlivým OP (IROP, OPZ+, OPTP, NZÚL, SZP) 

IROP 

V rámci programu IROP byly v roce 2023 od MAS vyhlášeny 3 výzvy pro podávání projektových záměrů. 

Jednalo se o výzvy na Sociální služby, Vzdělávání a Hasiče. Do výzvy Sociální služby byly podány 2 

projektové záměry (v celkové výši 4 134 590 Kč, žadatelé Mníšek pod Brdy a Magdaléna, o.p.s.), do 

výzvy Vzdělávání 1 projektový záměr (v celkové výši 1 855 915 Kč, žadatel Mníšek pod Brdy) a do výzvy 

Hasiči bylo podáno 7 projektových záměrů (v celkové výši 1 175 286 Kč, žadatelé obce Bratřínov, 

Hvozdnice, Jíloviště, Líšnice, Klínec, Kytín a Zahořany). Všechny přijaté projektové záměry 

v jednotlivých výzvách byly hodnoceny dle schválených Interních postupů – proběhlo administrativní a 

věcné hodnocení, hodnocení zajištovala kancelář MAS a též Výběrová komise, všichni účastníci 

hodnocení podepsali Etické kodexy. Výběrová komise ze své schůze pořídila zápis a složila seznam 

projektových záměrů dle obdržených bodů a Výbor tyto seznamy na svých jednáních schválil. Následně 

byla žadatelům vydána vyjádření o souladu se Strategií komunitně vedeného místního rozvoje a 

žadatelé své záměry podávali do systému ISKP21+. 

Současný stav jednotlivých projektů:  

SOC: žadatel Magdaléna, o. p. s. má vydaný Právní akt a může začít realizovat. U žadatele Mníšek pod 

Brdy byla projektová žádost během oprav stažena žadatelem a následně přepracována dle doporučení 

kontrolorů z Centra pro regionální rozvoj ČR.  

VZD: žadatel Mníšek pod Brdy – stejná situace jako u SOC – po stažení žádosti ze strany žadatele je 

projektový záměr přepracován a bude zaslán do ISKP21+ ke kontrole. 

HAS: nyní jsou ke kontrole ze strany CRR ČR podané projektové záměry u 4 obcí (Klínec, Bratřínov, 

Líšnice, Jíloviště), ostatní obce zatím záměry nepodaly. Obecně očekáváme, jaký objem a typ 

připomínek bude zaslán žadatelům již podaných projektových záměrů. 

 

OPZ+ 

Do dnešního dne byly v rámci projektu předloženy 3 žádosti o platbu (2 schváleny, 1 podána) a 2 zprávy 

o realizaci (1 schválena, 1 podána) na Řídící orgán MPSV.  

Doposud bylo projektem podpořeno 543 osob (270 rodičů, 140 seniorů, 67 dětí, 44 ohrožených 

dospělých, 22 aktivních dospělých).  

Aktivity pro seniory: nadále probíhají společenské a kulturní akce pro seniory (př. výlet na zámek Lány, 

do Kutné Hory, koncert), tematické přednášky (kurzy trénování paměti, kurz první pomoci), výtvarné 

workshopy pod vedením lektorky atd.  

Podpora ohrožených osob: občanské vzdělávání (kurz první pomoci, dluhové poradenství), propojení 

se službami, doprovody, komunikace ve jménu klienta apod.  

Volnočasový odpolední klub: každé pondělní odpoledne je otevřený klub pro ohrožené děti a 

dospívající ve věku 9 – 19 let pro smysluplné trávení volného času pod vedením komunitních pracovnic; 

skupina včasné intervence (ZŠ Komenského 886) a program pro ohrožené kolektivy (ZŠ Komenského 

420).  
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Komunitní tábory: loni bylo podpořeno 10 provozovatelů komunitních venkovských táborů (souhrnná 

výše příspěvku 195 766 Kč), nyní je vyhlášena výzva pro rok 2024 s termínem pro podání žádosti 10. 6. 

2024.  

Komunitní akce: bylo podepsáno 6 smluv s provozovateli akcí (1 žádost byla i po úspěšném hodnocení 

stažena ze strany žadatele), 2 akce již proběhly (Májová slavnost v Sedmikvítku a Velikonoční speed 

run od Bios Fitu). 

 

OPTP  

Program OPTP – jedná se o program, z kterého jsou financované osobní náklady na zaměstnance a také 

náklady na kancelář. Do dnešního dne máme schváleno a proplaceno 5 žádostí o platby a zpráv o 

realizaci. Nyní běží 6. sledované období (únor – květen 2024), celkem je 7 sledovaných období. Projekt 

končí 30. 9. 2024. Během letních měsíců budeme připravovat podklady pro podání žádosti o dotaci 

v měsíci září a od října 2024 plánujeme financování navázat následujícím projektem.  

Evidujeme podklady, které se budou dokládat k ZoR a ŽoP na konci června 2024. Do kanceláře na pozici 

projektové manažerky nastoupila na poloviční úvazek od března 2024 paní Lucie Sedláková – Lucie se 

bude věnovat především programu SZP a činnostem s ním spojeným a dalším aktivitám zajišťovaných 

kanceláří MAS.  

 

Nová zelená úsporám Light 

Dne 9. 1. 2023 byl spuštěn program Nová zelená úsporám Light pro přijímání žádostí o dotace na 

opatření zateplení. V květnu proběhla aktualizace Závazných podmínek a bylo přidáno opatření na 

ohřev vody, v lednu 2024 proběhla dosud poslední aktualizace. V tomto programu si ohrožené skupiny 

obyvatelstva mohou požádat o dotaci na různá opatření a jejich kombinaci, jejichž cílem je snížení 

výdajů za energie. Zaměstnankyně kanceláře poskytuje odborné poradenství a konzultace zájemcům, 

pomáhá s podáním žádosti o dotaci, komunikuje s Řídícím orgánem a žadatelům je nápomocná během 

administrace celého projektu. V současné chvíli máme 36 zcela ukončených žádostí z celkových 64 

podaných, v součtu činí žádosti čerpanou částku 7 352 000 Kč. Nejčastěji žádaným opatřením byla 

výměna oken a vchodových dveří, oblibu si získává také opatření na ohřev vody, tedy instalace 

fotovoltaických panelů. Program se pro svoji jednoduchost a přítomnost konzultanta v místě bydliště 

žadatele těší velké oblibě, cílovou skupinou je hodnocen velmi pozitivně, žadatelé oceňují jeho 

jednoduchou administraci a rychlost zprocesování celé žádosti. 

 

SZP 

Po prvotních technických problémech s generováním a podáním Programového rámce SZP jsme přes 

Portál farmáře během listopadu 2023 podali Strategický plán Programového rámce SZP, včetně 

Finančního a Indikátorového plánu. K jeho schválení došlo 2. 1. 2024. Dále byl dle postupů podán a 

schválen i v ISKP21+.  

Jak již bylo avizováno, dle výsledků z předběžného průzkumu mezi členy MAS, kteří se dané 

problematice věnují, byly zvoleny fiche č. 4 Podnikání malých a středních podniků, č. 5 Základní služby 

a obnova obcí a č. 6 Neproduktivní infrastruktura v krajině. Celková alokace pro území MAS Hřebeny, 

z. s. je ve výši 7 147 300 Kč. 

Dne 6. 11. 2023 byly vydány Podmínky pro žadatele k SZP. Nyní se seznamujeme s pokyny pro 

vyhlašování výzev a dle metodiky budeme na ŘO zasílat postupy hodnocení ke kontrole. 

Dle ŘO jsou stanoveny 2 milníky:  

1) K 15. 10. 2025 je potřeba mít proplaceno min. 5% alokace (357 365 Kč). Sankce je až do výše 

5% celkové alokace. 
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2) Do 31. 12. 2025 je potřeba mít vyhlášeno min. 50% alokace (3 573 650 Kč). Sankce je až do výše 

50% celkové alokace. 

 

5. Ostatní 

Členské příspěvky 

Předsedkyně navrhla zachovat výši členských příspěvků na úrovni roku 2023: 

500,- Kč ročně pro člena, který je fyzickou osobou 

1000,- Kč ročně pro člena, který je právnickou osobou 

10,- Kč/obyv. pro člena, který je obcí, s maximální výší příspěvku 30 000,- Kč ročně. Počet obyvatel se 

stanovuje dle údajů ČSÚ k 31. 12. předchozího kalendářního roku.  

Příspěvek je splatný na základě vystavené faktury do 30. 6. 2024. 

Při přijetí člena do spolku v průběhu roku do 30. 6. se platí členský příspěvek v plné výši, později 1. 7. 

– 31. 12.) v poloviční výši. 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. C1/24/9: Členská schůze MAS Hřebeny, z. s. schvaluje výši a splatnost členských 

příspěvků na rok 2024. 

Výsledek hlasování:       Pro:               19           Proti:          0          Zdrželi se:       0 

Usnesení č. C1/24/9 bylo schváleno. 

 

Na začátku května 2024 byla ze strany MMR schválena žádost o změnu ohledně 

Standardizace/Strategie týkající se přistoupení obce Řitka mezi členy MAS. Tím byl definitivně schválen 

a administrativně vypořádán tento úkol.  

Na konci září 2023 podal pan Pavel Jeřábek přihlášku do MAS za Základní článek hnutí Brontosaurus 

Kandík, Výbor konaný v prosinci 2023 tuto přihlášku schválil.  Na základě usnesení č. C3/23/10 ze 

Členské schůze č. 3/23 byl ze spolku ke dni 31. 12. 2023 vyloučen pan Martin Šimák. Mezi členy MAS 

se zařadila organizace Montessori školy Andílek, zastupovaná paní Hanou Chramostovou a působící v 

Senešnici, která zaslala řádnou přihlášku a na Výboru konaném v únoru 2024 byla tato žádost 

schválena. V dubnu 2024 se pan Zdeněk Kvíz rozhodl ukončit působení v MAS za organizaci Klaas s.r.o. 

(IČ 28229355) a také za člena Zdeňka Kvíze (IČ 61647055). 

Dne 25. 4. 2024 proběhla schůze Kontrolní a monitorovací komise, viz zápis KMK umístěný na webu 

www.mashrebeny.cz.  

 

6. Závěr 

Jednotlivá usnesení byla schválena v rámci projednávaných bodů schůze. 

Na závěr předsedkyně poděkovala přítomným za účast a ve 20:30 hod. schůzi ukončila. 

 

Zápis byl vyhotoven dne:   17. 5. 2024 

 

 

Zapisovatelka:   Radka Čuříková                                          …………………………………………………….. 

 

Ověřovatelé: 1. Helena Kučerová                                        …………………………………………………….. 

 

                        2. Martina Jocovová                                       …………………………………………………….. 

 

Předsedkyně:  Markéta Polívková                                       ……………………………………………………. 

http://www.mashrebeny.cz/

